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Zápis č. 02/2023 Mestská školská rada konaná dňa 04.12.2023 

MESTO BREZNO 

Mestská školská rada 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

Zápis č. 02/2023 

 

zo zasadnutia Mestskej školskej rady mesta Brezno,  

konaného dňa 04.12. 2023  

 

Prítomní :  

Mgr. Miroslav Medveď- predseda MŠR, predseda RŠ pri ZŠ s MŠ Pionierska 2 

Mgr. Adriana Zákalická - podpredseda MŠR, rodič 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. - poslankyňa mesta Brezno 

Mgr. Ivana Donovalová - poslankyňa mesta Brezno     

PaedDr. Danka Katonová - riaditeľka ZŠ s MŠ K. Rapoša, Pionierska 4 

PaedDr. Roman Snopko, PhD.  - riaditeľ ZŠ s MŠ Pionierska 2 

Mgr. Peter Macko - riaditeľ ZŠ s MŠ MPČĽ 35 

Mgr. František Roth - riaditeľ CVČ Školská 7 

Mgr. Silvia Kánová - predseda RŠ pri ZŠ s MŠ K. Rapoša, Pionierska 4 

p. Peter Turňa - predseda RŠ pri ZUŠ, Krčulova 21 

Ing. Ivan Kamenský - rodič 

Mgr. Marta Paučová - zapisovateľka, SOR školského úradu mesta Brezno 

 

Rokovanie viedol : Mgr. Miroslav Medveď - predseda MŠR 

Mestská školská rada ja uznášaniaschopná.  

Program :  

1. Otvorenie 

2. Správy o VVČ šk. rok 2022/2023 - riaditelia škôl 

3. Informatívna správa o pedagogicko-organizačnom zabezpečení šk. rok 2023/2024 

4. Informatívna správa o riešení havarijnej situácie ZŠ s MŠ K. Rapoša 

5. Informácie o realizovaných a pripravovaných investičných akciách v školách 

a školských zariadeniach  

6. Rôzne 

7. Záver 

              

MsU-2023/7917-3 

Ev. č.  51022/2023/3 

Brezno 

06.12.2023 
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K bodu č. 1 

Zasadnutie mestskej školskej rady otvoril Mgr. Miroslav Medveď- predseda MŠR,  

prítomných členov privítal. 

 

K bodu č. 2 

 Mgr. Medveď vyzval prítomných riaditeľov škôl a školského zariadenia, aby stručne 

predniesli správy o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2022. Stručnú informáciu k 

správe o VVČ zaslanej PaedDr. Pravotiakovou- riaditeľkou ZUŠ, predniesla Mgr. Paučová.   

PaedDr. Katonová- správa napísaná v súlade s vyhláškou, teda je menej obsiahla ako bývala 

kedysi, údaje o žiakoch a zamestnancoch sú uvedené v súlade s GDPR, vypustili sme osobné 

údaje.  

PaedDr. Snopko- taktiež správa vypracovaná v súlade s vyhláškou, zastabilizovali sme počet 

prvákov, boli by sme radi, keby to tak ostalo. Zapojili sme sa do projektov Akadémia M. Tótha, 

POP III, máme školský podporný tím, spolupracujeme s Ligou za duševné zdravie.  

Mgr. Macko- Taktiež zverejňujeme správu bez osobných údajov, informujeme o podujatiach, 

len bez konkrétnych mien umiestnených žiakov v súťažiach, čo je škoda. Zapájame sa tiež do 

projektov ako bolo povedané POP III. Tento rok sme program ERASMUS vynechali a nahradili 

ho projektom eTwinning. 

Mgr. Roth- oproti minulému roku poklesol počet zamestnancov o jedného. Klesá nám počet 

detí. Súťaže okrem nás majú možnosť organizovať aj školy, ktoré sú zapojené v projekte 

aktívna škola. Chceme sa zapájať viac do kultúrneho diania v meste a viac sa zviditeľňovať 

Mgr. Paučová-  prečítala stručný súhrn k správe o VVČ za ZUŠ, nakoľko p. riaditeľka sa 

nemohla zúčastniť. Počet žiakov sa zvýšil o 49, žiaci a učitelia sa zúčastnili 52 podujatí, získali 

sme 47 ocenení v rámci regionálnych, celoslovenských i medzinárodných súťaží. 3 

pedagógovia boli ocenení - laureát, strieborné pásmo, špeciálne ocenenie za úspešnú prácu.  

Tematická inšpekcia, ktorá bola vykonaná v tomto šk. roku, vytkla drobné nedostatky na 

elokovanom pracovisku MPČĽ 35, ktoré boli odstránené. 

 

K bodu č. 3 

Mgr. Paučová: počet všetkých žiakov v našich základných školách k 15.09.2023 je 1667, 

v materských školách 564.  

V jednotlivých ZŠ sú počty žiakov nasledovné:  

ZŠ s MŠ Pionierska 2: 719 žiakov 

ZŠ s MŠ K. Rapoša, Pionierska 4: 657 žiakov 

ZŠ s MŠ MPČĽ 35: 291 žiakov 

Oproti minulému šk. roku nám počet žiakov v ZŠ spolu narástol o 37 žiakov a v MŠ o 8 žiakov.  
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K bodu č. 4 

Ing. Kamenský :  Čakali sme, že riešenie havarijnej situácie pôjde rýchlejšie, žiaľ, verejné 

obstarávanie zbrzdilo situáciu. Práce na riešení havarijnej situácie začnú na jar, keď to počasie 

umožní.  

PaedDr. Katonová: keďže sa nezačalo v lete, ako to bolo pôvodne plánované, do jari vzniknú 

v telocvični ďalšie škody-  na podlahe.  

  

K bodu č. 5 

Ing Kamenský: Tento rok bolo realizované zvýšenie energetickej účinnosti budov materských 

škôl Hradby a MPČĽ. Projekty, ktoré  sa mali realizovať- vybudovanie jaslí na MPČĽ 

a Hradbách sa realizovať nebudú.    

PaedDr. Snopko: ako je to s čipmi na cyklostojanoch, ktoré mali byť pred školou. 

Ing. Kamenský: je potrebné nájsť externé zdroje na dofinancovanie projektu, zatiaľ čakáme na 

výsledok, nakoľko sa v projekte vyskytli komplikácie, ktoré je potrebné doriešiť.  

Mgr. Medveď: Pred školou je ráno zlá situácia. Cykloparkovanie by tiež vyriešilo dochádzanie 

žiakov do školy na bicykloch a kolobežkách.  

  

K bodu č. 6 

 PaedDr. Snopko: aj u nás je havarijný stav strechy- zateká nám. Mesto o tom bolo 

informované už počas riadenia školy Mgr. Prečuchovou. Stále niekto ide pozrieť na strechu 

a viac sa nič nedeje. Bol tam pozrieť aj pán zástupca Fašang...  

Ing. Kamenský: Ja som bol v tom, že sa to drobným úpravami, ktoré boli navrhnuté, dalo do 

poriadku. 

PaedDr. Snopko: nie je to v poriadku, stále to zateká ďalej. 

Mgr. Donovalová: budem sa informovať u pána zástupcu Fašanga, ako pokračuje riešenie tohto 

problému ďalej.  

Ak je to havarijný stav, ako na ZŠ K. Rapoša, je tiež potrebné žiadať o finančné prostriedky na 

havarijný stav.  

 Mgr. Macko: vadí mi, že s mestom je zlá komunikácia. Ak niekoho oslovím, nepríde 

mi odpoveď. Tiež sa prídu pozrieť na stav školy alebo nejaký problém, ale výsledok riešenia 

mu nikto neoznámi. Ani či sa to bude alebo nebude ďalej riešiť. Urobí sa krok A už sa nerobí 

krok B.  

 PaedDr. Snopko vyjadril nespokojnosť, že nie je vypracovaná žiadna koncepcia rozvoja 

škôl. Rieši sa len to, čo si kto uchmatne.  

PhDr. Dzurmanová sa vyjadrila, že určite je v našom záujem riešiť problémy každej školy, 

pretože deti, nech už chodia do ktorejkoľvek školy v Brezne, sa musia cítiť príjemne a to je 

naša priorita. Navrhla riaditeľom, či súhlasia s tým, aby sa vypracoval niečo ako plán rozvoja 

škôl, kde sa konkrétne uvedú problémy, ktoré školy majú a ktoré je potrebné rieši. 
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Nech to nie je len „dokument pre dokument“ ale materiál, ktorý nás bude posúvať ďalej a na 

základne ktorého budeme vedieť pri renovácií škôl postupovať.  

Riaditelia súhlasili. Dokument spracuje Mgr. Paučová a vypracuje sa do konca marca 2024.  

Môžeme si dať ďalšie stretnutie Mestskej školskej rady po vypracovaní tohto materiálu. 

 PhDr. Dzurmanová: položila otázku riaditeľom, čo si myslia o zákaze používania 

mobilných telefónov v školách. Že by sa žiakom na začiatku vyučovania odobrali a pri odchode 

zo školy vrátili späť.  

PaedDr. Snopko- u nás to takto funguje. Máme to takto nastavené. 

PaedDr. Katonová- na našu školu bolo kvôli tomu podané aj trestné oznámenie, že sme zobrali 

žiakovi jeho súkromný majetok.  

PhDr. Dzurmanová: teda asi budeme musieť počkať, kým sa nezmení v tomto zmysle 

legislatíva a zakáže to niekto „z hora“. 

 PhDr. Dzurmanová by chcela podporiť CVČ a poprosiť školy, aby boli nápomocné pri 

organizovaní súťaží. Aby sme sa skúsili zamyslieť aj nad tým do budúcna, že by centrum 

voľného času pôsobilo aj ako komunitné centrum, kde by bolo možné pracovať aj s dospelými 

a podobne.  

Ing. Kamenský: pri prestavbe Mestského domu kultúry sa počíta aj s priestormi pre centrum 

voľného času, len nevie, či by tam boli dostatočné priestory aj pre komunitné centrum. 

Ale zatiaľ je to len návrh na zamyslenie do budúcnosti. 

 

K bodu č. 7 

 Na záver zasadnutia Mestskej školskej rady mesta Brezno sa Mgr. Medveď s členmi 

rady rozlúčil, poďakoval za spoluprácu a účasť.  

 

Zapísala Mgr. Paučová Marta- SOR školského úradu mesta Brezno      ................................ 

 

 

................................................... 

Mgr. Medveď Miroslav 

predseda Mestskej školskej rady mesta Brezno 

 

Prílohy:  

Prezenčný list 

 

Zápisnica zaslaná na vedomie všetkým členom mestskej školskej rady.  

Originál zápisnice uložený v sídle mestskej školskej rady . 


